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Kl. Punkter på dagsorden O/D 

/B 

Bilag / uddybning 

Referat 

 Opdelt møde skole:   

17:00 Elevrådet O Fraværende 

17:10 Orientering om skoleårets 

planlægning v. Anita og 

Kurt 

O Skoleskemaerne er lavet, og det er faldet fint på 

plads. Der har generelt været mulighed for at tage 

hensyn til de ønsker, der har været.  

Der laves arbejdstidsoversigter for medarbejderne i 

disse dage, og der er i det hele taget stor travlhed.  

Der er stor søgning på den AKT-vejlederstilling, vi 

har opslået, så vi forventer at kunne ansætte en 

kompetent medarbejder, der kan starte d. 1/8-22.  

Onsdag d. 8/6-22 var der forældremøde for de 

kommende 0. klasses forældre.  

 

17:15 Bestyrelsesrepræsentation 

på årgangene og deltagelse i 

næste skoleårs 

forældremøder v. Lone 

O Kommende: 

0. årgang: Lone, Jesper 

1. årgang: Jacob, Kristina 

2. årgang: Lau, Kristina 

3. årgang: Lau, Casper 

4. årgang: Casper, Lone  

5. årgang: Jacob 

6. årgang: ingen (Lundgårdskolen deltager) 

Jacob og Lone laver en oversigt over de punkter, 

som skolebestyrelsen har arbejdet med, så den kan 

være udgangspunkt for 

skolebestyrelsesmedlemmernes oplæg på 

forældremøderne.  

17:25 Udkast til årsplan for 

bestyrelsesarbejdet for 

skoleåret 2022-2023  

(bilag vedhæftet) 

D/B Planen gennemgås og det aftales, at der skal tilføjes 

et møde d. 28/9.   

Desuden flyttes august-mødet til tirsdag d. 30/8 

Oktobermødet flyttes til tirsdag d. 25/10 

Det er Tjørring Skole, som skal stå for 3-skole-

mødet imellem Skolebestyrelserne. Vi lægger det 

23/11-22.  

Der tales om, at det kan være relevant at tage 

skolens trafikpolitik og eventuelt andre politikker 

op igen i det nye skoleår.  

17:30 Retningslinjer for vold, 

trusler og magtanvendelse 

på Tjørring Skole og sfo 

(bilag vedhæftet) 

D Planen gennemgås normalt med nye medarbejdere, 

når de bliver ansat, lige som den tages op ca. 1 gang 

pr. år.  

Det er generelt meget sjældent, der på Tjørring 

skole indberettes både volds- og magtanvendelser.  

 

Det findes relevant at undersøge, hvordan en 

tilføjelse om vold mellem elever kan laves. 

Ledelsen tager kontakt til forvaltningen og spørger 
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til, om de har en køreplan/nogle retningslinjer, der 

kan tages udgangspunkt i. Ledelsen tager noget med 

på næste Skolebestyrelsesmøde.   

Det er samtidig væsentligt at være opmærksom på, 

at der altid vil opstå små og store konflikter børnene 

imellem i det daglige, som langt hen ad vejen løses 

pædagogisk, så hvor skillelinjen går fra almindelige 

pædagogiske værktøjer og til en køreplan er 

væsentlig.  

17:40 Budgetopfølgning 

budget 2022 (skole / SFO) 

v. Kurt og Morten 

(bilag på mødet) 

O/D Skolen: Budgettet følges fint. Der er en kommentar 

i fht. forbrugsudgifter, hvor der lige nu ser ud til at 

være et stort mér-forbrug. Dette skyldes dels 

stigende udgifter og dels ændringer i 

kvadratmeterfordeling mellem skole og 

daginstitution – dette vil blive udlignet af 

Forvaltningen, så det ender med at gå i nul. 

SFO: der er lidt usikkerheder i budgettet, da der er 

et par ændringer i fht. elevtal samt små justeringer 

af pædagogernes skole-timetal samt ansættelser, 

som endnu ikke er justeret ind. Dette forventes 

justeret i august-opfølgningen.  

Der har i en periode været en opnormering på 2 

medarbejdere i SFO’en, dette skal tilbage på 

almindeligt niveau.  

17:50 Orientering om det aktuelle 

trivselsarbejde på 4. årgang 

v. Anita og Kurt 

O Der blev fortalt om, at der har været afholdt ekstra 

forældremøder, og at der på det seneste 

forældremøde blev givet en konkret orientering om 

de tiltag og den tilgang, der generelt er på Tjørring 

skole og konkret har været lavet i 4.a i år. 

Der har også været et tæt samarbejde mellem 

trivselsrådet og lærerne i klassen.   

Der er lige nu overalt i kommunen en større tendens 

til at forældre vælger nyt skoletilbud til deres børn. 

Denne tendens gør, at vi finder det relevant at lave 

en mere udførlig procedure for til- og fraflytning af 

elever. Dette sættes på et fremtidigt 

skolebestyrelsesmøde.  

 

Man må generelt være opmærksom på, at der i 

skolebestyrelsen ikke kan arbejdes med 

enkeltsager/enkeltklasser. Man kan udelukkende 

kan tage politikker, principper og overordnede 

elementer for skolen op i skolebestyrelsen. Det er 

derfor væsentligt, at skolebestyrelsesmedlemmerne 

henviser til skolens personale – lærere, pædagoger, 

ledelse, hvis de får henvendelser om enkeltsager 

og/eller klasser.  
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Man kan desuden tage Trivselsmålingen op generelt 

og tale om skolens indsatser.  

18:00 Nyt fra:  

For- og næstformanden 

Personalerep.  

SFO 

Skole 

O Der er lige nu en proces omkring ansættelse af ny 

skoleleder. Samtalerne starter i den kommende uge. 

 

Personalerepræsentant: det kunne være interessant 

med en drøftelse af, hvordan forældrene ser på 

antallet af arrangementer på skolen, som forældrene 

skal deltage i.  

Der er en del børn i SFO’en, som benytter ure til at 

kontakte forældrene i SFO-tiden. Personalet er 

usikre på, om det er hensigtsmæssigt. Dette kan tags 

op på et fremtidigt bestyrelsesmøde.  

SFO: Juni-børnene er kommet godt i gang. De 40 

børn er startet. Der har været en lille problemstilling 

omkring plads til madpakker, da det kun er ca. 

halvdelen af børnene, som benytter madordningen. 

En forælder har nu stillet et køleskab til rådighed til 

madpakkerne. Børnehavens og nogle af SFO’ens 

medarbejdere samarbejder i denne måned om juni-

børnene. Det går godt. 

 

Der planlægges koloni i uge 26.  

 

18:10 Evt.  Der fremsættes et ønske fra 

skolebestyrelsesmedlemmer om, at man kan lave et 

skolebestyrelsesteam – i Teams. Dette sættes på til 

et fremtidigt skolebestyrelsesmøde, når ny ledelse 

og bestyrelse er tiltrådt.  

 

Tak til afgående skolebestyrelsesmedlemmer 

I det kommende skoleår er der flg. 

medarbejdervalgte medlemmer: 

Klaus Gyldenbrand og Lasse Frøsig Solgaard – 

suppleanter er Lisbeth Laugesen og José Petersen 

 Fælles møde 

skole/daginstitution: 

 Den fælles del blev aflyst grundet stort frafald i 

begge bestyrelser – dermed også de nedenstående 

punkter.  

18:20 10års jubilæum Stjernen 

12.08.22 

O Skal dette markeres?  

18:35 Fællesarrangementer på 

tværs af skole og 

daginstitution 

D/B Hvordan tænker vi dette fremover? 

• Stjernefest 

• Juleklippedag 

• Motionsdag 

• Andet 

19:00 Fælles spisning   
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O/D/B orientering / drøftelse / beslutning 

 

Med venlig hilsen 

Jacob Bech Larsen og Kurt  


